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Obrim la porta a la participació 
ciutadana

Castelldefels és una gran ciutat que treballa 
per avançar i créixer de la mà de la participació 
i acció activa dels nostres veïns. Un caràcter 
il·lusionant que observem en tots ells i que 
denota que la nostra ciutat es mou, es preocupa i 
s’interessa a participar dels assumptes públics.

Sabem que la força i l’empenta de la que 
disposem sorgeix de la gran confiança que ens 
vau atorgar i que tots vosaltres vau apostar per 
un projecte de ciutat que s’ha de desenvolupar 
amb el màxim consens possible i aportant, dia 
rere dia, noves propostes i suggeriments. És per 
això que programes com Parlem Amb l’Alcalde, 
el Ple d’Entitats Veïnals de Castelldefels o 
L’Alcalde Al Teu Barri, demostren clarament 
el compromís de tot un partit, i la total 
voluntat dels nostres regidors, amb la necessitat 
d’establir canals de connexió directa amb els 
nostres veïns.

Som un partit de carrer que aposta i 
treballa per tots els nostres veïns i és per això 
que, gràcies a la cooperació i col·laboració de les 
associacions veïnals, Castelldefels inicia una 
nova etapa on l’eficiència i dedicació en el treball 
públic serà un element primordial pel Partit 
Popular de Castelldefels. Deixem de costat 
doncs, projectes i polítiques ideològiques i/o 
partidistes per posar sobre la taula els proble-
mes i necessitats reals de la ciutat. Deixem de 
costat les discrepàncies polítiques per treballar 
junts pels principals assumptes que preocupen 
com són la seguretat, la neteja i el manteniment 
de la via pública.

Un nou estil de política que ha vingut 
per quedar-se establint un precedent del que 
estem molt orgullosos i contents de construir 
i de formar-hi part, ja que el Partit Popular 
de Castelldefels sempre hem apostat per 
polítiques eficients per tots vosaltres, veïns de 
Castelldefels.

El plenari d’entitats veïnals 
de la ciutat

Per SOM CASTELLDEFELS, com a partit 
municipalista, la proximitat amb la ciutadania 
és la nostra essència. A la campanya electoral 
us vam prometre que en aquesta legislatura 
estaríem més a prop de les entitats veïnals, i 
així ha estat i serà.

L’ajuntament és la primera administració 
pública més propera a la ciutadania i per 
això sempre ha d’estar al costat de la gent, 
i davant la diversitat geogràfica que tenim 
al nostre municipi, el paper que juguen les 
entitats veïnals per al progrés de la ciutat és 
fonamental.

Són les associacions veïnals, a través 
dels seus representants, les que estan al peu 
del canó cada dia; Les que de primera mà 
coneixen i ens ajuden en la gestió corrent 
de les inquietuds que hi ha als seus barris: 
Seguretat, neteja, manteniment dels carrers, 
activitats lúdiques entre moltes de les gestions 
que sorgeixen diàriament.

El passat 25 de gener, vam celebrar el 
primer ple, sent una trobada molt productiva, 
on es van exposar per les mateixes, els seus 
suggeriments i qüestions més específiques de 
cadascun dels barris de Castelldefels.

El plenari està constituït per repre-
sentants polítics, tècnics i veïnals, i aquests 
últims són els que traslladen a la part política 
i tècnica el que necessiten els seus barris. Les 
sessions són cada dos mesos i presencials, 
i sobre algun tema important i complex pot 
donar pas a la creació de grups de treball.

És una gran satisfacció per a SOM 
CASTELLDEFELS, que hagin començat a 
arrencar aquests plens veïnals, que de ben 
segur aconseguiran un efecte doble, l’empatia 
mútua entre l’Ajuntament i la ciutadania.

Ni diàleg ni voluntat d’acord

Des de fa mesos, els partits de l’oposició lamen-
tem dia rere dia la manca de diàleg amb l’actual 
govern de la ciutat. Ni el PP ni SOM estan demos-
trant tenir la mínima voluntat de diàleg i menys 
de negociació i d’acord per atendre o integrar les 
principals reivindicacions o propostes de grups 
polítics que, tot i no governar, representem el 40% 
de la població de la nostra ciutat.

 Han estat moltes les propostes concretes a 
les quals s’han oposat, bé votant-hi directament 
en contra, com va ser el cas d’una proposta 
que pretenia un pla local per la inclusió social 
i la cohesió a Castelldefels adreçat a fer més 
fàcil la vida de les persones amb dependència 
o disfuncions del neurodesenvolupament, o bé 
presentant-hi una esmena a la totalitat, com va 
ser el cas de la proposta socialista per millorar els 
serveis d’atenció a les persones grans, per fer-los 
més dignes i de qualitat, i demostrant novament 
el seu rebuig a propostes constructives, viables, 
que en cap cas busquen la polèmica o bloquejar 
res, sinó que neixen d’entitats socials, del treball 
amb associacions de veïns, amb AFAs, de l’escolta 
de veus expertes i de famílies que ens traslladen 
problemes i mesures concretes per veure millorar 
la seva vida, que és el que pretenem fer des de la 
política.

 Però en comptes d’això, veiem un govern 
inflexible, que busca excuses per evitar arribar 
a acords. Si bé des de l’oposició vam conèixer el 
pressupost de la ciutat tot just quatre dies abans 
de la seva votació, el govern en canvi considera 
que no pot valorar adequadament una proposta 
amb tan poc temps. Doncs bé, si aquest el 
problema, modifiquem els terminis, però generem 
espais de diàleg i de negociació.

 La feina d’un govern no pot ser l’oposició 
a una oposició constructiva i responsable, sinó 
el generar espais d’informació, de seguiment de 
problemes que ens afecten a tots, com la sequera, 
com la mort de molts arbres, per poder trobar 
solucions compartides, o com les obres a la via 
pública, o tot allò que afecta la nostra seguretat, 
convivència i civisme, i convocar taules per una 
mobilitat sostenible o per la qualitat de l’aire, 
que han de plantejar propostes per un transport 
públic eficient i per una ciutat que ha de ser més 
segura, saludable, resilient i sostenible.

Aprenguem a estimar la nostra 
llengua

Si no respectem la nostra llengua, l’acabarem 
anul·lant fins al punt d’extingir-la. Em sorprèn 
la gran quantitat de catalans que em trobo 
pel carrer i que decideixen canviar d’idioma 
cada cop que alguna persona es dirigeix en 
castellà, especialment en poblacions on hi ha un 
predomini important de castellanoparlants com 
seria el cas de Castelldefels. Ni ens fem un favor 
ni el fem a la resta de persones que potser tenen 
la voluntat d’aprendre i enriquir-se d’una llengua 
mil·lenària com la catalana.

Un complex que s’estén a molts dels nostres 
actuals dirigents polítics qui haurien de donar 
exemple i no actuen en conseqüència incentivant 
d’una manera escassa l’ús social del català a 
qualsevol àmbit de la vida, començant pels seus 
discursos. En definitiva, parlar amb consciència 
i en plena llibertat.

La llei ens empara a parlar el català i davant 
situacions polèmiques on el receptor no vol fer 
ús de la nostra llengua, com podria ser el cas dels 
serveis públics o privats (cambrers, comerciants, 
administració, metges...) cal recordar que el 
català és la llengua vehicular i que tenim el 
dret de fer-nos estimar. Ens hem d’acostumar a 
perdre la por a denunciar i a tal fet, és important 
fer ús de plataformes socials o culturals com 
Plataforma per la Llengua, Òmnium Cultural o 
la mateixa administració pública de la ciutat.

Junts per Castelldefels exigeix entre altres 
coses a l’Ajuntament que tots els escrits i les 
comunicacions que es preparin i publiquin 
siguin almenys bilingües. L’alcalde Manuel 
Reyes sap parlar perfectament el català, però 
menystenir-lo de forma sistemàtica com ho fa 
ell provoca que molts dels seus fidels seguidors 
no tinguin la possibilitat de valorar la llengua de 
Catalunya i pels mateixos defensors del Regne 
d’Espanya poder-se sentir orgullosos d’un país 
amb plena diversitat de llengües i cultures.

Març, la lluita continua

Aquest més té una data molt significativa per les 
dones, celebren el dia internacional de les dones 
treballadores i a Castelldefels el comencem, pel 
que fa a mi , des de la nostàlgia d’haver encapçalat 
la regidoria d’Igualtat durant els darrers 4 anys. 
Però amb la constatació que vam fer una molt 
bona feina; aprovant el III i IV pla d’Igualtat de 
ciutat i molt especialment el I pla LGTBI situant 
el nostre municipi al territori com a impulsor de 
polítiques de gènere i diversitat sexual.

També aquest darrers dies hem assistit a la 
renovació del distintiu per la igualtat de gènere 
Norma SG City50-50, una eina que vam iniciar 
des de la regidoria d’Igualat durant el darrer 
mandant i que avui es recullen les excel·lències de 
les accions fetes durant els  anys anteriors.  Una 
eina que facilita el repte d’avançar cap a l’objectiu 
de convertir-nos en una ciutat plenament femi-
nista sent la primera  certificació internacional 
existent en aquest àmbit i també la primera que es 
concedeix de forma específica als municipis pel 
compromisos polítics i estratègics com la igualtat 
efectiva entre dones i  homes.

Tot això està molt bé, si no fos perquè el 
mateix equip de govern que ens convida a aquest 
lliurament, acaba de licitar un contracte de 
neteja d’edificis, desestimant la municipalització, 
cosa que durant el mandat anterior, el PP havia 
reclamat amb entusiasme i del qual existeix 
hemeroteca, per sort; un contracte  que aboca a 
aquest col·lectiu de dones a un greuge comparatiu 
amb la resta de treballadors de la neteja que es 
tradueix en una precarietat laboral durant els  
propers cinc  anys, abocant-les a la sort, o no, d’un 
conveni just.

Heus aquí la paradoxa i la immensa feina que 
encara resta per fer, la principal CREURE-S’HO.  

Quan les dones no estem unides, deixem 
escletxes entre nosaltres que deixen pas al 
masclisme, al patriarcat, a l’escletxa salarial, al 
sostre de cristall, a les polítiques fetes amb mirada 
d’home.

Per acabar només recordar que quan no 
ets part de la solució és perquè formes part del 
problema, i hi ha molta gent que hauria de fer un 
pensament respecte a les accions que NO fa. 

Tant ens defineix allò que fem com allò que 
no fem.
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SOM i PP, un govern autoritari, 
que no dialoga i fa propostes 

inviables

La coalició formada per SOM PP fa vuit mesos que 
governa a la ciutat i ja hem comprovat que ho fa 
imposant les seves decisions sense dialogar ni amb 
l’oposició, ni amb les entitats, ni amb el veïnat. El 
pla per desmantellar el carril bici de la Pineda és un 
exemple d’aquesta deriva poc democràtica. No volen 
asseure’s a parlar amb la plataforma que s’oposa al 
desmantellament i no volen escoltar els partits de 
l’oposició que creiem que aquest carril bici no pot 
desaparèixer.

Al ple municipal del mes de gener van rebutjar 
4 iniciatives dels partits de l’oposició sense admetre 
cap de les idees proposades. Les propostes de 
Movem En Comú Podem eren per millorar l’estat 
de la plaça dels colors, la plaça Colom, i per instar 
el govern que rectifiqués i no tornés a fer servir 
glifosat a les zones verdes, un herbicida altament 
contaminant, que pot perjudicar la salut de les 
persones i que havíem prohibit quan vam governar. 
El govern de SOM PP les va desestimar sense donar 
cap explicació. Lluny d’establir marcs de diàleg i 
acord, imposa el seu criteri i desprecia la resta.

Un altre exemple d’aquest estil autoritari. 
Recentment han col·locat pilones a les voreres 
pròximes a l’escola Garigot per evitar que els cotxes 
hi aparquin a les hores punta d’entrada i sortida 
d’escolars, sense parlar amb la comunitat educativa 
i sense posar cap solució per resoldre l’embolic de 
trànsit que s’organitza cada dia en aquella zona. És 
el mateix govern que ha sortit amb l’última proposta 
fantasma, irreal de multar els avions o de soterrar 
la C31 i la C32 al seu pas per Castelldefels. El govern 
Reyes sap perfectament que aquesta proposta és 
irrealitzable des del punt de vista tècnic i econòmic. 
I desprecien que des de l’any 2019 hi ha una proposta 
de Movem En Comú Podem per pacificar la C31 
que consisteix en habilitar-hi rotondes, semàfors, 
carrils bici i passos de vianants i que permetria 
permeabilitzar la connexió entre els barris del poble 
i de la platja.

Castelldefels es mereix uns governants que 
escoltin la ciutadania, que dialoguin i que treballin 
per millorar la ciutat amb propostes realistes.
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